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1. Rikshospitalet – 
Både helikopter landingsplass og selve utbygging vil berøre Ris Vels medlemmer i stor grad, 
selv om sykehuset ikke er innenfor vårt geografiske område. Støy, trafikk, tap av en viktig 
inngang til Marka.  
Vi samarbeider med andre berørte vel og de forskjellige aksjonsgruppene og sender 
uttalelser/klager til PBE. Mer informasjon kommer. 

 
2. Slemdal – status – Ikke mye nytt siden sist. Det ble sendt henvendelse til PBE som foreløpig 

ikke er besvart. Kommentarer fra PBE ville gjort det lettere for styringsgruppen å velge 
hvilket alternativ de skal gå videre med. Prosessene er veldig forsinket, vi har derfor ikke 
dårlig tid. Nytt styringsgruppemøte avtales om ikke lenge. Det sendes påminnelse til PBE.  
 

3. Stier og smett – status.  
   
Innerst i Risbekkveien er det en som tar ansvar for søppel (hundeposer).  
 
Holmendammen: Var på befaring med Bjørn Wangen (Holmendammens venner) og Oslo 
kommune. Dette resulterte i oppgradering av noen stier nord for dammen. Detaljer i artikkel 
i Akersposten publisert 10.11.22.   
 

4. Oppdatering fra kontoret– 140 purringer er sendt. Kostnad for dette er ca. kr 4.000 og vi har 
fått inn ca. 16.000. Det lønner seg altså å sende purringer. Medlemmene skulle visst hvor 
mye jobb og kostnad dette innebærer, så ville kanskje flere betalt i tide eller f.eks. meldt 
flytting ѮѯѰѱ 

 
5. Veier i våre områder  

Flere veier i våre områder trenger bedre asfaltdekke, spesielt de med stort trafikkgrunnlag. 
Vi legger ut forespørsel om innspill på sosiale medier, samler innspill og sender liste til BYM 
med kopi til BVA.  
 

6. Ønsker flerbrukshall på Ris ungdomsskole. 
Ris Vel vil samarbeide med Ris FAU og Ready om muligheten for å få dette til. 
 

7. Holmenkollbanen – Vi følger med planene fremover. Når det skjer noe med Slemdal 
utbygging, blir alle stasjonene berørt. Det er viktig at man også ser på trafikkforholdene i 
Vinderenkrysset og stadig jobber for gjenåpning av Gulleråsen stasjon for nedgående trafikk. 
 


